
 

 Vergadering  5 oktober 2016 

Agendapunt  2 

 

Conceptverslag van het overleg van het regionaal Platform en Algemeen Bestuur Regio Midden-

Holland d.d. 6 juli 2016 

    

      

 

 

Aanwezig 

 

Afwezig 

Dhr. M. Schoenmaker (voorzitter – t/m punt 5.2) Mw. D. Bergman, Gouda 

Mw. A.B. Blomme, secretaris regio M-H Dhr. V. Molkenboer, Woerden 

Mw. D. Blok, Krimpenerwaard  Dhr. C.J. van Velzen, Alphen aan den Rijn 

Dhr. R.G. Cazemier, Krimpenerwaard Dhr. D.B. van Woudenberg, Zuidplas 

Dhr. H.P.L. Cremers, Waddinxveen 

Dhr. J.L. van den Heuvel, Bodegraven-Reeuwijk 

Dhr. C. de Jong, Waddinxveen 

Dhr. C. van der Kamp, Bodegraven-Reeuwijk 

Dhr. K.J.G. Kats, Zuidplas (plv. voorzitter - vanaf punt 3d)  

Mw. J.T.C. Vroegop-de Bruijne, Zuidplas Verslag 

Dhr. H. Douw, controller Mw. E. Wijsman 

Tevens aanwezig v.a. agendapunt 5.2: 

De dames Nieboer (Waddinxveen) en Sleeuwenhoek (Krimpenerwaard) 

  

 

1. Opening, mededelingen, benoeming  

De voorzitter opent de vergadering om 14.35 uur en heet de aanwezigen welkom. 

 

Mededelingen  

De voorzitter heeft bericht van verhindering ontvangen van mevrouw Bergman en van de heren 

Molkenboer en Van Velzen. De heer Kats komt later. De voorzitter meldt dat er om 15.15 uur een 

presentatie gehouden zal worden door de heer Barnasconi, voorzitter van de Raad van Bestuur van 

het Groene Hart ziekenhuis in Gouda. Aansluitend aan deze vergadering is de afscheidsreceptie van 

de heer Bernsen in het Museum voor Volkenkunde.  

 

De klankbordgroepleden hebben een advies uitgebracht om de bestuurlijke trekkers een ronde langs 

de vijf gemeenteraden te laten maken. 

 

Mevrouw Vroegop-de Bruijne vindt dit een goed idee en zij stelt voor om dit nog eens met de 

klankbordgroep te bespreken en hierbij dan iemand die enthousiast is en iemand die minder 

enthousiast is te betrekken. 

 

De heer De Jong ziet het voorstel niet zo zitten, omdat hij het lastig vindt om in een andere dan zijn 

eigen gemeente hierover te praten. Hij zou daar dan eigenlijk alleen maar iets  kunnen ophalen. 

 

Mevrouw Blok zegt dat men dan in het gebied terechtkomt waar eigenlijk een andere wethouder aan 

zet is. Dat is lastig. De wethouders hebben thuis een opdracht en het is lastig om in discussie te gaan 
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met andere gemeenteraden, omdat je dan de taal niet goed kent en niet weet waar de politieke 

gevoeligheden liggen. 

 

De heer Van den Heuvel zegt dat dit idee afkomstig is vanuit de gemeenteraad van Bodegraven 

Reeuwijk. Hij is wel bereid om dit te doen, maar vanwege de verscheidenheid aan onderwerpen stelt 

hij voor om zaken te combineren, omdat het anders erg veel van het goede wordt. 

 

De voorzitter vraagt of het mogelijk is om een gesprek te regelen. 

 

Mevrouw Blomme zegt dat dit kan, maar dat dat dan wel kort na de zomer moet gebeuren, omdat er 

in november ook al een thema-avond is. Zij denkt dat het goed is als de klankbordgroep weet hoe 

men hiermee wil omgaan en stelt voor om na de vergadering dit nog even kort te sluiten. 

 

De voorzitter constateert dat mevrouw Vroegop-de Bruijne en de heer De Jong in overleg zullen 

gaan met de klankbordgroep. 

 

Stand van zaken Bodegraven-Woerden 

De voorzitter meldt dat er een uitnodiging ligt om het convenant af te sluiten. In het DB is besproken 

dat het nuttig en noodzakelijk is om de colleges en de wethouders hierbij te betrekken. Met de 

provincie is afgesproken dat men de tijd zal nemen om een goed convenant te maken. Het is de 

bedoeling dat de concepten die al zijn uitgewerkt worden opgestuurd aan de colleges die dan kunnen 

meelezen. Deze kunnen dan in het portefeuille-overleg besproken worden en zaken daarin kunnen 

meegenomen worden naar de definitieve versie. Spreker verwacht dat het convenant in oktober/ 

november 2016 zal worden vastgesteld, maar dit kan ook wel december 2016 worden. Men zal 

proberen om het gat te dichten. 

 

De heer De Jong maakt zich ook zorgen om het gat dat er is. Hij vindt het belangrijk dat de 

bestuurders van deze regio zich steeds afvragen waar ze mee bezig zijn en welk doel iets dient. Er 

wordt nu een convenant opgesteld, maar hij vraagt zich af of er misschien ook andere constructies 

zijn waarmee het doel ook behaald zou kunnen worden. De provincie heeft gevraagd om een 

convenant op te stellen, maar de gemeenten behoeven daar ook niet meteen ja op te zeggen. 

 

De voorzitter vindt dit terecht en zegt dat het wel wederzijds voordeel moet opleveren. 

 

Mevrouw Blok wordt achterdochtig als zij hoort dat de provincie dit wil. Zij denkt daarbij dat het ook 

goed is om de ervaringen rondom bestaande convenanten mee te nemen. Zij vraagt wat de 

verschillende samenwerkingsverbanden nu eigenlijk bijdragen en denkt hier genuanceerd over. Zij 

ziet niet echt wat het succes voor de regio is. Zij verzoekt om een evaluatie van de huidige 

convenanten ten opzichte van de investeringen. 

 

De heer Van den Heuvel deelt de zorg van mevrouw Blok en denkt dat het belangrijk is om vanuit 

AGW met elkaar betrokken te blijven. 

 

De voorzitter meldt dat er een brief onderweg is met de laatste versie van het convenant. Wellicht 

kan er in een volgend platform nog gesproken worden over AGW en of men daar nog aan wil 

bijdragen. 

 

Benoeming de heer R. Cazemier  

Na het vertrek van de heer Bruinsma is er in het DB een vacature ontstaan. Het voorstel is om de 

heer R. Cazemier te benoemen als nieuw DB-lid. De vergadering gaat hiermee akkoord. 
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2. Conceptverslag Platform-AB regio Midden-Holland d.d. 2 maart 2016 

Opmerkingen 

Er zijn geen opmerkingen. 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Financiën 

De voorzitter meldt dat er vanavond vijf nota's dienen te worden vastgesteld. 

 

3a. Financiële regelgeving  

 

3. Treasury statuut: 

De heer Douw meldt dat in dit stuk voornamelijk namen en data zijn aangepast. De 

gemeenschappelijke regeling gaat terug naar een meer structureel concept, maar er zijn geen grote 

wijzigingen aangebracht.  

 

De heer De Jong merkt op dat op pagina 7/15 nog gesproken wordt over de portefeuillehouder 

financiën, maar die is er niet meer. Hij vraagt of deze wellicht weer moet worden benoemd. 

 

De voorzitter denkt dat het wel een keer moet gebeuren. 

Het overleg stemt in met het treasury statuut. 

 

4. Nota reserves en voorzieningen 

Er zijn geen opmerkingen. 

Het overleg stemt in met de nota reserves en voorzieningen. 

 

5.1 Nota weerstandsvermogen en risicobeheersing 

Er zijn geen opmerkingen. 

Het overleg stemt in met de nota weerstandsvermogen en risicobeheersing. 

 

6. Nota onderhoud kapitaalgoederen 

Er zijn geen opmerkingen. 

Het overleg stemt in met de nota onderhoud kapitaalgoederen. 

 

7. Nota bedrijfsvoering 

Er zijn geen opmerkingen. 

Het overleg stemt in met de nota bedrijfsvoering. 

 

8.2 Archiefverordening Gemeenschappelijke Regeling Regio Midden-Holland 

Er zijn geen opmerkingen. 

Het overleg stemt in met de Archiefverordening Gemeenschappelijke Regeling Regio Midden-

Holland. 

 

3b. Jaarstukken 2015 

De heer Douw meldt dat de accountant een goedkeurende verklaring heeft afgegeven. In 2015 is er 

een goed resultaat behaald door incidentele bijdragen. Het meest opvallende is de uittredesom van 

Alphen aan den Rijn vanwege de fusie met Boskoop die 260.000 euro bedroeg. Er is 129.000 euro 

overgebleven van de vijf tafels en het is de bedoeling dat dit bedrag ook weer zal terugvloeien naar 

de vijf tafels. Er is een positief resultaat van 357.000 euro en het is de bedoeling dat dit verdeeld 

wordt en teruggestort wordt aan de gemeenten. Verder zal er verevening plaatsvinden. 

 

De voorzitter constateert dat er geen opmerkingen zijn. Hij bedankt de heer Douw voor het vele werk 

dat hij gedaan heeft. 
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Het overleg stemt in met de jaarstukken 2015. 

 

3c. Programmabegroting 

De voorzitter merkt op dat deze begroting in alle gemeenten behandeld is. 

Het overleg stemt in met de Programmabegroting. 

 

3d. Afkoop/afbouwregeling vereveningssystematiek 

 

De heer Douw zegt dat, toen de ISMH werd opgeheven, er een verveningssystematiek is bedacht 

waardoor alle gemeenten in gelijke mate zouden worden belast en waarbij ook de inwonersaantallen 

meetelden. In de praktijk bleek dit erg lastig te zijn, omdat de situatie bij elke financiële transactie 

weer veranderde. Er is toen voorgesteld om een afbouwregeling in te voeren en er is een bonus-

malusregeling bedacht waarbij in vier stappen de systemen konden worden afgebouwd. Het is 

gunstig dat er dit jaar geld te verdelen is aan de gemeenten, omdat daardoor de schade relatief 

beperkt gehouden kan worden. Spreker verwijst naar pagina 2, punt 9 waar duidelijk staat wat er gaat 

gebeuren. Door het afbouwen van de vereveningssystemen kan vanaf 1 januari 2017 met een 

zuivere begroting worden gewerkt. 

 

De heer De Jong vraagt of de getallen voor Waddinxveen wel kloppen. 

 

De heer Douw zal dit nog bekijken en kortsluiten met de heer De Jong. 

 

De voorzitter constateert dat de aanwezigen akkoord gaan met het voorstel. 

Het overleg gaat akkoord met de afkoop/afbouwregeling vereveningssystematiek. 

 

4. Voortgang regio Midden-Holland  

4a. Algemeen 

 

Mevrouw Blok meldt dat de griffier morgen op bezoek komt om de Woonvisie en de prognoses te 

bespreken. Ook zal de strategische agenda besproken worden. 

 

4b. Per bestuurlijk overleg 

 

Sociaal Domein (BOSD) 

-- 

 

Verkeer en Vervoer (V&V) 

De voorzitter meldt dat de regeling Verkeer en Vervoersplan is rondgestuurd. 

 

De heer De Jong merkt op dat dit in Gouda nog niet naar de raad is gestuurd. Dit is een 

aandachtspunt. 

 

De voorzitter meldt dat dit alsnog zal gebeuren. 

  

Ruimte en Wonen (R&W) 

-- 

 

Economie, Onderwijs en Arbeidsmarkt (EOA) 

-- 

 

Natuur, Water en Recreatie (NWR) 
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De heer Van den Heuvel meldt, bij afwezigheid van mevrouw Bergman, dat er vandaag een mail is 

rondgegaan over de kosten van de ontwikkeling Kansenkaart Hollandse IJssel.  

 

De voorzitter heeft deze mail gezien en heeft begrepen dat hij daarmee kan instemmen. 

 

5. Strategische agenda regio Midden-Holland 

 

5.1 Voorblad strategische agenda 

-- 

 

5.2 Strategische agenda regio Midden-Holland 

De voorzitter meldt dat de strategische agenda moet worden vastgesteld en dat daarover ook een 

persbericht zal worden verzonden. 

 

Mevrouw Blok vindt het belangrijk dat er zorgvuldig wordt gekeken hoe dit wordt ingestoken en dat 

eerst de gemeenteraden worden geïnformeerd en dat pas daarna het persbericht wordt verzonden. 

 

Mevrouw Blomme zegt dat er na deze vergadering een mail aan de griffiers zal worden gezonden 

met het verzoek om de visie door te sturen naar de gemeenteraden. Daarbij zal dan ook het 

persbericht worden gevoegd. 

 

De voorzitter stelt voor om het persbericht iets later te verzenden, bijvoorbeeld aan het eind van 

deze week.  

 

De heer De Jong vraagt of er voldoende kleine lobby kaartjes zijn, omdat er vanavond drie 

gemeenteraden vergaderen en deze dan daar kunnen worden neergelegd. 

Het overleg gaat akkoord met de strategische agenda regio Midden-Holland. 

 

Presentatie de heer Barnasconi, voorzitter Raad van Bestuur van het Groene Hart Ziekenhuis 

 

De voorzitter heet de heer Barnasconi van harte welkom. 

 

De heer Barnasconi toont eerst een filmpje. Hij geeft uitleg over het Groene Hart ziekenhuis waar 

2300 mensen werken en dat vestigingen heeft in Nieuwerkerk, Schoonhoven en binnenkort ook in 

Bodegraven. In de afgelopen jaren heeft het ziekenhuis een strategisch document van negen 

pagina's gemaakt dat regelmatig op tafel ligt en waar steeds weer aan gewerkt wordt. Er wordt veel 

samengewerkt met andere ziekenhuizen en dat gebeurt op vakgroepniveau. In de afgelopen jaren 

heeft het ziekenhuis verlies geleden vanwege de nieuwbouw die uit de lopende rekening is 

gefinancierd. Voor 2015 vertoonde de begroting een gat van 15 miljoen euro en daarom is er voor 

2015 en 2016 een bezuinigingsoperatie ingezet. Besloten is om de afronding van de nieuwbouw voor 

vijf jaar uit te stellen en de oudbouw op te knappen. Daarnaast gaat men ook geen nieuwe 

patiëntendossiers aanschaffen. Een groot probleem zijn de dure medicijnen waarover met 

verzekeraars afspraken zijn gemaakt. Vaak komt dit erop neer dat het ziekenhuis boven een bepaald 

bedrag de medicijnen zelf moet betalen en dat veroorzaakt problemen. Het contract met VGZ zal 

worden opengebroken en als dit succesvol is, zou dat gunstig zijn voor het ziekenhuis. 

 

De heer Kats vraagt of dit achteraf verrekend wordt met de DBC’s en of het wellicht mogelijk is om 

een patiëntenstop in te voeren. 

 

De heer Barnasconi zegt dat dit niet achteraf verrekend wordt met DBC’s en een patiëntenstop is 

eigenlijk alleen mogelijk als patiënten zelf naar het ziekenhuis komen. Dit gebeurt echter niet veel, 

omdat de meeste patiënten doorverwezen worden door huisartsen en dus geholpen moeten worden. 
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Om te voorkomen dat andere ziekenhuizen patiënten doorsturen is er een commissie Pillen en pegels 

ingesteld die in de gaten houdt of patiënten vanuit andere ziekenhuizen worden doorverwezen. Het 

Groene Hart Ziekenhuis wil een regionaal ziekenhuis en men werkt daarom ook met lokale producten 

in het bedrijfsrestaurant en met lokale toeleveranciers. Daarnaast heeft het ziekenhuis een eigen 

gratis regiobus. Het ziekenhuis maakt deel uit van een transparant netwerk waarbij bekeken wordt of 

er betere zorg tegen lagere kosten gerealiseerd kan worden. Spreker zou graag willen samenwerken 

op het gebied van innovatie en welzijn en met de wethouders willen praten over een aantal zaken, 

zoals over kwetsbare ouderen. 

 

Mevrouw Vroegop-de Bruijne vindt het een goed idee om daar eens een afspraak over te maken. 

 

Mevrouw Nieboer denkt dat het transformatienetwerk een goed gremium is om onderwerpen met 

elkaar te bespreken. 

 

De heer Barnasconi wil daar wel over nadenken en maakt graag een afspraak. 

 

Mevrouw Sleeuwenhoek vindt dat bekeken moet worden wat er speelt, wat de kosten zijn en hoe dit 

kan worden aangepakt. 

 

De heer Barnasconi denkt dat dit misschien een goed moment is om eens verder te kijken wat er in 

de regio belangrijk is. Hij wijst erop dat het Groene Hart Ziekenhuis de grootste werkgever in de regio 

is en hij is bereid om over zaken te praten en naar de consequenties te kijken. 

 

De heer Cremers meldt dat er een stuurgroep verwarde personen is ingesteld en verder zijn er 

afspraken gemaakt over samenwerking met de ziekenhuizen. Inmiddels zijn er taken overgedragen 

aan de wethouders Zorg. Spreker zou het een goede zaak vinden als de contacten die er zijn worden 

voortgezet. 

 

De heer Kats heeft de indruk dat bij de buitenpost Nieuwerkerk een deel van de huisartsen 

georiënteerd is op Capelle. Hij wil weten hoe de heer Barnasconi daar tegenaan kijkt. 

 

De heer Barnasconi zegt dat er ook goede contacten zijn met het IJsselland ziekenhuis. Er wordt 

geprobeerd om de contracten open te houden en te denken vanuit de patiënt. 

 

De heer Kats wil weten of de patiënten lijden onder de bezuinigingen. 

 

De heer Barnasconi zegt dat het uitgangspunt van de bezuinigingen is dat deze niet mogen leiden 

tot aanpassingen van de zorg. De verpleegkundigen en artsen waren daar erg blij mee. 

 

De heer Van der Kamp is blij met de plannen om ook in Bodegraven een vestiging van het Groene 

Hart ziekenhuis neer te zetten. Hij zou graag op termijn een keer met de heer Barnasconi willen 

praten over de effecten. Hij verzoekt hem om, als hij zelf dingen signaleert, deze ook naar de 

gemeente over te brengen. Hij vindt met name de Jeugdzorg belangrijk. 

 

De heer Barnasconi vindt dit een goed idee. Hij zegt dat kinderpsychologie niet gedekt wordt vanuit 

de verzekeraars en dat het Groene Hart ziekenhuis dit daarom zelf moet financieren. Dit vindt hij een 

vreemde zaak en hij vindt dat daar een aparte declaratiemogelijkheid voor zou moeten zijn. 

 

De heer De Jong zegt dat er een pilot doelgroepenvervoer is en hij zou graag, in het kader van de 

eigen regiobus van het Groene Hart ziekenhuis, met de heer Barnasconi hierover van gedachten 

wisselen. 
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De plaatsvervangend voorzitter, de heer Kats, bedankt de heer Barnasconi voor zijn bijdrage en 

biedt hem een cadeau aan.  

 

6. Rondvraag 

Er zijn geen opmerkingen.  

 

7. Sluiting 

De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 16.00 uur. 

 
Aldus vastgesteld in de vergadering van het platform-AB van 5 oktober 2016,  

 

het platform regio Midden-Holland,  

  

de secretaris,  

  

  

  

  de voorzitter,  

A.B. Blomme   M. Schoenmaker  

 


